

Selimut Poliester Bernafas Microfiber Quilt

[Pengilang China Luxury Quilts](#)

Penerangan Produk Selimut Poliester Bernafas Microfiber Kuilt Mewah China

- **Item:** Selimut Poliester Bernafas Microfiber Quilt Kuilt Mewah China
- **Saiz:** Berkembar, Penuh / Ratu, Raja atau Disesuaikan
- **Warna:** Mencetak
- **Jenama:** TAIDA
- **Permukaan:** Poliester
- **Pengisian:** Gentian Poliester
- **Ciri:** Lembut, Mesra Kulit, Boleh Dicuci, Antibakteria, Anti-hama, Gebu
- **Pembungkusan:** Setiap gulungan dibungkus dalam beg plastik yang kuat; setiap pakej dalam kerton kertas individu.



[MATERIAL LEMBUT] Kuil polyester 100% microfiber, isian alternatif ke bawah, rasa ultra lembut untuk disentuh, ringan, kuil berkuil tahan lama.

[CIRI-CIRI REKA BENTUK SELESA] Jahitan tenunan quilting mesin menambah tekstur dan kecanggihan pada katil anda, menjadikan reka bentuk lebih menarik. Fabrik berkualiti tinggi dan mutu kerja yang halus, jadi anda tidak perlu risau tentang jahitan ketat atau celah pada jahitan yang akan longgar akibat dibasuh.

[SEMUA MUSIM] Pada musim bunga atau musim panas, selimut bukan sahaja boleh kekal hangat, tetapi juga ringan dan bebas tekanan, memberikan anda kehangatan yang elegan. Pada musim luruh atau musim sejuk, anda boleh menggunakannya dengan peralatan tempat tidur. Bergantung pada musim, ia boleh digunakan sebagai selimut, selimut atau selimut.

[HADIAH YANG SEMPURNA] Sebagai hadiah hebat untuk keluarga atau rakan anda pada majlis istimewa, hari lahir atau Krismas. Setiap orang berhak mendapat set selimut yang paling elegan dan selesa, memberikan anda pengalaman tidur yang selesa.

[MUDAH DIJAGA, DIGUNAKAN & SUPER TAHAN LAMA] Kuilt berkuil boleh dibasuh mesin komersial dan tidak memerlukan cucian kering yang mahal.

[PENYESUAIAN PERIBADI] Sila hubungi kami dengan sebarang pertanyaan atau keperluan tersuai untuk semua produk.

Kuilt Bercetak Antibakteria Lembut



[Saiz lain boleh disesuaikan, sila hubungi kami!](#)

Production Size Specification			
Regular	Single	150x200 cm	150x200 cm (Antibacterial & Anti-Mite)
	Single XL	180x220 cm	180x200 cm (Antibacterial & Anti-Mite)
	Double XL	200x230 cm	200x230 cm (Antibacterial & Anti-Mite)
American	Twin	173x218 cm (68"x86")	
	Full/Queen	218x218 cm (86"x86")	
	King	254x229 cm (100"x90")	
Europe	Cot	120x150 cm (47"x59")	
	Single	140x200 cm (55"x79")	
	Double	200x200 cm (79"x79")	
	King	225x220 cm (89"x87")	
	Super King	260x220 cm (102"x87")	
Australia	Single	140x200 cm	
	Double	180x200 cm	
	Queen	210x210 cm	
	King	240x210 cm	

Fabrik permukaan mesra kulit seperti awan yang sangat lembut



Pengisian gentian lingkaran 3D



Label, Tanda & Tag



Reka bentuk berkuil kubus 3D



Keselesaan yang lebih lembut, premium, tiada tandingan, seperti tidur di atas awan, permukaan seperti awan



Ketebalan selimut adalah seragam dan tidak mudah berubah bentuk.



Warna cerah, tidak mudah luntur



Pembungkusan & Penghantaran Selimut Poliester Bernafas Microfiber Quilt
Kuilt Mewah China

Jika anda mempunyai sebarang keperluan khas untuk pembungkusan, sila hubungi kami!



▼ Each package in individual paper carton



▲ Each rolled & compressed, packed in strong plastic bag

Maklumat Syarikat



GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD telah ditubuhkan pada tahun 2006, terletak di Zon Perdagangan Bebas Nansha, Guangzhou. Kami adalah perusahaan tekstil moden yang mengintegrasikan reka bentuk, pengeluaran dan jualan, terlibat dalam perniagaan dan penyelidikan gentian, produk bukan tenunan, tekstil rumah dan bahan mentah tekstil. Selepas bertahun-tahun pembangunan, TAIDA menjadi sebuah syarikat kumpulan kini mempunyai anak syarikat:

GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD

GUANGZHOU ULTRALOFT TECHNOLOGY CO., LTD

FOSHAN TAIXIANGJIA CO., LTD.

FOSHAN TEXTILE GUIDE CO., LTD.

Kilang kami meliputi kawasan seluas lebih daripada 50,000 meter persegi, mempunyai lebih daripada 300 pekerja, dan teknologi dan peralatan pengeluaran yang paling maju, dengan pengeluaran tahunan lebih daripada 200 juta yuan. Kami memiliki 4 set peralatan pengeluaran gumpalan gentian berkelajuan tinggi, 1 set barisan pengeluaran gumpalan tebuk jarum, yang boleh menghasilkan pelbagai jenis gumpalan gentian, dengan kapasiti harian sebanyak 200 tan. Sementara itu, syarikat itu telah memperkenalkan 20 set mesin quilting dikawal komputer, dan 30 set mesin quilting jarum tunggal, 100 set mesin jahit untuk sarung kuilt dan sarung bantal, dengan kapasiti harian lebih daripada 5,000 quilt dan 10,000 bantal.

Kami sentiasa mengambil "meningkatkan kualiti tidur orang ramai dan mencipta kehidupan yang lebih baik" sebagai misi kami. Selepas bertahun-tahun mengumpul pengalaman, TAIDA mempunyai sistem pengurusan kualiti yang lengkap dan saintifik, rangkaian produk yang luas, prestasi kos yang cemerlang, dan R&D bebas.

Dalam tahun-tahun kebelakangan ini, syarikat telah diberi penghormatan sebagai PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA dan mendapat kebenaran Dupont™ Sorona®. Kami mempunyai beberapa paten produk yang unik, dan terus menyelidik serta membangunkan pelbagai produk. Dalam perjalanan pada masa hadapan, kami sedang meneruskan penyelidikan dan membangunkan bahan baharu, produk berfungsi baharu dan teknologi baharu. Kami sedang berusaha untuk orang ramai mengejar pelbagai tekstil rumah yang berfungsi dan matlamat syarikat untuk menjadi perusahaan tekstil rumah China terkuat.

Pemprosesan Produk

Bengkel Serat Mentah / Wadding



Bengkel Quilting / Peralatan Tempat Tidur



Pensijilan

Sijil kami:

**Sijil PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA Sijil
Business Social Compliance Initiative (BSCI) pensijilan**

**ISO9001 Sistem Pengurusan Kualiti Pensijilan
Keyakinan dalam tekstil OEKO-TEX standard 100 sijil Sijil
Global Recycling Standard (GRS)
Dupont™ Sorona® Common Thread pensijilan
Germany Cell Solution® CLIMA fiber authorization**

Kami boleh memberikan sijil versi elektronik kepada anda!

Our Certifications



Soalan Lazim

S1: Di manakah kilang kami? Adakah mungkin untuk melawat kilang anda?

Kilang kami terletak di Bandaraya Guangzhou, dan pejabat jualan asing kami di Kota Foshan (di mana kira-kira 1 jam memandu dari pejabat ke kilang). Semua pelanggan dari seluruh dunia sangat dialu-alukan untuk melawat kami.

S2: Bolehkah anda menyediakan perkhidmatan ODM?

Ya sudah tentu. Kami boleh menyediakan perkhidmatan ODM dan OEM.

S3: Bagaimana untuk mengawal kualiti produk?

Kami telah mendapat Pensijilan Sistem Pengurusan Kualiti ISO9001: 2015 standard. Kilang kami mempunyai QC yang ketat untuk setiap prosedur. Setiap hari Penyelia Kawalan Kualiti kami akan menyemak dan menyimpan semua rekod QC. Walaupun barang sudah siap, pasukan jualan kami akan melakukan pemeriksaan akhir ke atas barangan sebelum dimuatkan dan dihantar. Kami akan memusnahkan atau mengitar semula produk yang rosak.

S4: Bolehkah anda membuat sampel secara percuma?

Kami boleh menyediakan sampel dari sebarang saiz pada bila-bila masa. Kerana sekarang produk ini di produksi setiap hari.

S5: Apakah MOQ?

MOQ adalah satu bahagian. Satu keping sedia untuk dihantar.

Produk Peralatan Tempat Tidur Berkaitan





[Silalahubungi kami untuk lebih banyak produk peralatan tempat tidur !](#)